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GLADSAXE KOMMUNE 
Børne- og Kulturforvaltningen 
Vadgård Skole 

Skolebestyrelsen 

Referat af skolebestyrelsesmøde 
 
Mandag den 11. marts 2024 

 
kl. 17.15 – 20.00 
 
Mødet afholdes i den nye skoleklub. 

 

 
 
Mødedeltagere: 
 

Forperson: Karen Westergaard Nielsen – til stede 

Næstforperson: Rune Engell Winther - afbud 

Forældrerep.: Kristine Ambæk Rafn – til stede 

Forældrerep: Marie Lund Bendtsen – til stede 

Forældrerep.: Pernille Vedersø Bussone – til stede 

Forældrerep: Mie Villadsen - afbud 

Forældrerep.: Jakob Søvndal - afbud 

Medarbejderrep. Marianne Månsson – til stede 

Medarbejderrep. Jesper Andersen – til stede 

Elevråd: Formand, Gabriel Bussone Hjortlund, 9.a – til stede 

Elevråd: Næstformand, Carl Vestergaard Jacobsen, 8.y 

Skoleleder: Ole Hovmand 

Souschef: Rita Irgens 

Gæst: Administrativ leder, Mette Justesen 

 

 
 

Dagsorden Bemærkninger og bilag 

 Mødeleder: Karen Westergaard  
Nielsen 
 

 

1.  Godkendelse af referat fra seneste 
møde. 
 

Godkendt 

2.  Fra eleverne. 
 

Der er foretaget optælling af stole i alle lokaler. 
Ledelsen er klar over at der skal bestilles flere høje 
stole til udskolingsklasserne til erstatning af de høje 
taburetter.  
Elevrådet har besluttet at udskolingsfesten 6.-9.klasse 
skal være en gallafest 
 

3.  Økonomi 
Administrativ leder, Mette Justesen, vil 
gennemgå skolens regnskab og frem-
lægge udkastet til skolens budget 
2025. 
Drøftelse. 

Administrativ leder Mette Justesen gennemgik skolens 
regnskab for 2023.  
Forklaringen på det reducerede forbrug på pædagog-
lønnen skyldes, at der flyttes lønmidler til lærerløn. 
30% af pædagogernes arbejdstid ligger i skoletiden, 
hvor de varetager understøttende undervisning. Le-
delsen kunne på denne baggrund oplyse, at der i 2023 
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ikke har været sparet på antallet at pædagogtimer i 
SFO og skoleklubben. Endvidere har der heller ikke 
været sparet på efteruddannelse til lærerne og pæda-
gogerne, da midlerne hertil er hentet fra en central 
kommunal pulje. Skolen har i 2023 suppleret med 
egne midler til uddannelse af en praktiklærer. 
 
Det var en bunden opgave, at der skulle spares på drif-
ten. Ved naturlig afgang og driftsbesparelser er det 
lykkedes for skolen at spare på forbruget og der lykkes 
med at 
Året slutter med et overskud på 326.121 kr., hvilket 
bestyrelsen udtrykte tilfredshed med. 
 
 
Budget 2024 
Administrativ leder Mette Justesen fremlagde udkast 
til årets budget. Budgettet viser et mindre overskud. 
Der er i budgettet afsat midler til investeringer i bl.a. 
inventar, gardiner og IT. 
 
Antallet af pædagoger i SFO og skoleklub blev drøftet 
på baggrund af budgetudkastet. Dette vender vi til-
bage til på et kommende møde. 
 

4.  Input fra møde med BUU 
Vi arbejder videre med gruppearbej-
det, som blev sat i gang på sidste 
møde. 
Drøftelse. 

Grupperne fortsatte deres drøftelser fra sidste møde. 
På det kommende møde er det meningen at grup-
perne skal fremlægge deres respektive drøftelser. 
 
 

5.  Værdiregler 
Ole fremsender udkast til skolens vær-
diregler. 
Til vedtagelse. 
 

Skoleleder Ole Hovmand gennemgik arbejdsgruppens 
oplæg til skolens værdiregler. 
Der byttes om på “Fælles ansvar” og “Trivsel” for at 
tydeliggøre skolens arbejde med trivsel. 
Med denne tilpasning vedtager skolebestyrelsen sko-
lens værdigregler. 
Disse lægges på skolens hjemmeside. 
 

6.  Deltagelsesmuligheder for alle – her-
under PALS 
Jf. bestyrelsens årsplan skal vi under 
dette punkt drøfte, hvordan der på 
skolen arbejdes med en pædagogisk 
praksis, der understøtter deltagelses-
mulighederne for alle elever. 
Marianne og Jesper vil starte med et 
oplæg om, hvordan de og deres kolle-
gaer arbejder med en sådan pædago-
gisk praksis. 
Drøftelse. 

Punktet udgik på grund af tidsnød. 

7.  Meddelelser fra: 
- Ledelsen 
- Formanden 
- Medarbejderrepræsentanterne 
 

Ledelsen:  
Vi har lagt sidste hånd på planlægningen af PALS triv-
selsugen i næste uge. 
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Der er som altid anvendt Vadgårddagsmidler til at til-
købe underholdning/undervisning til eleverne i denne 
uge. Ole udsender programmet til forældrene. 
Alle klasser har fået tildelt 500 kr. fra Vadgårdfonden 
som de selv kan råde over. 
Formanden: 
Karen deltog i sidste uge ved skolerådsmøde, denne 
gang med deltagerne fra dagtilbudene. Mødets tema 
var digital dannelse og et oplæg fra Børns Vilkår og til-
hørende dilemmaspil, som vi selv har afviklet på Vad-
gård for år tilbage. 
 
Bagefter var der debat og der var flere røster, som 
mindre begejstring for den anvendte brug af digitale 
værktøjer. 
 
Formanden for Børne- og Undervisningsudvalget, Ser-
dal udtalte, at vi i kommunen har været taget store 
skridt med implementering af diverse værktøjer i dag-
tilbud og skole over en 10-årig periode, og tiden kal-
der på en grundigere diskussion af, i hvilket omfang og 
med hvilket formål at teknologi skal understøtte bør-
nenes udvikling i dagtilbud og skolen.  
 

8.  Evt. 
 

Intet. 

9.  Kommende dagsordener  
 

Besøg af en af skolens co-teachere. 
Budget 2024: drøftelse af antallet af pædagoger i SFO 
og skoleklub (efter 5/9-24) 
Ledelsen: status på legepladser og udeområder. 
 

10.  Personale/elever/forældre 
 

 

 
 
 


